
 
Z á p i s n i c a  

zo    š i e s t e h o   zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Krupine, konaného 
dňa 6. septembra 2022 o 14.00 hod. vo veľkej zasadacej miestnosti Mestského 

úradu v Krupine 
___________________________________________________________________ 
 
Prítomní: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. 
Marián Hecl, Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. 
Michal Strelec   
Ospravedlnení: Mgr. Anna Surovcová, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
Neprítomní: Mgr. Martin Selecký, Ing. Peter Filuš 
Primátor mesta: Ing. Radoslav Vazan 
Hlavná kontrolórka mesta: Ing. Marta Murínová- ospravedlnená  
Právnik mesta: JUDr. Ela Kocková 
Vedúci oddelení MsÚ 
 
Bod 1:  Otvorenie 
 
 Šieste zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Krupine otvoril a viedol primátor 
mesta Ing. Radoslav Vazan. Privítal prítomných a skonštatoval, že zasadnutie bolo 
zvolané v zmysle Zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov, počet prítomných poslancov je 8 a je uznášania schopné.  
Ospravedlnení: Mgr. Anna Surovcová, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
Neprítomní: Mgr. Martin Selecký, Ing. Peter Filuš 
 
Primátor mesta oboznámil prítomných so zverejneným programom zasadnutia a dal 
o programe hlasovať: 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č.221/2022-MsZ                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
program zasadnutia tak, ako bol zverejnený v pozvánke na MsZ:  
   1.    Otvorenie – primátor mesta 
   2.    Schválenie Prílohy č.2 k Všeobecne záväznému nariadeniu č.6/2021 o určení výšky príspevkov  
          na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je  
          Mesto  Krupina „Ponuka klubov na školský rok 2022/2023.“ - Ing. Žabková 
   3.    Schválenie uznesení  z Oddelenia správy majetku mesta – Ing. Maliniaková  
   4.    Schválenie uznesenia hlavnej kontrolórky mesta - hlavná kontrolórka 
   5.    Záver 

a to 8 hlasmi z 8 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Michal 
Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomní: Mgr. Martin Selecký, Ing. Peter Filuš 
ospravedlnení: Mgr. Anna Surovcová, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
 



Návrh na úpravu programu: 
Ing. Kemp- navrhol doplniť do bodu Rôzne 4 body: 
- Schválenie návrhu Dodatku č. 2 Zmluvy o dielo č. 48/2022/OVZP, ktorej predmetom 
je zhotovenie diela: „Most cez rieku Krupinica“ s budúcim zhotoviteľom VIAKORP, 
s.r.o., Strážska cesta 7892, 960 01 Zvolen, IČO: 50 228 455 
- Podanie informácie  o predložení Žiadosti o schválenie investičného zámeru 
k rekonštrukcii obslužnej komunikácii- Ľubomír Dado, D. Štúra 1443/40, 963 01 
Krupina 
- Podanie informácie k pripravovanému prieskumu trhu s uplatnením výnimky zo 
zákona VO predložený pred vyhlásením súťaže 
- Podanie informácie k možnostiam rozšírenia kapacity Materskej školy Krupina 
 
Primátor mesta dal o tomto návrhu hlasovať a poslanci prijali: 
Uznesenie č.222/2022-MsZ                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
program zasadnutia tak, ako bol zverejnený v pozvánke na MsZ:  
   1.    Otvorenie – primátor mesta 
   2.    Schválenie Prílohy č.2 k Všeobecne záväznému nariadeniu č.6/2021 o určení výšky príspevkov   
          na .čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je   
          Mesto.Krupina „Ponuka klubov na školský rok 2022/2023.“ - Ing. Žabková 
   3.    Schválenie uznesení  z Oddelenia správy majetku mesta – Ing. Maliniaková  
   4.    Schválenie uznesenia hlavnej kontrolórky mesta - hlavná kontrolórka 
   5.    Rôzne - Ing. Kemp 
   6.    Záver 

a to 8 hlasmi z 8 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Michal 
Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomní: Mgr. Martin Selecký, Ing. Peter Filuš 
ospravedlnení: Mgr. Anna Surovcová, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 

 
Primátor mesta navrhol členov návrhovej komisie v zložení: 
Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Michal Strelec 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č.223/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
členov návrhovej komisie v zložení:  
Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Michal Strelec 
a to 8 hlasmi z 8 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Michal 
Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomní: Mgr. Martin Selecký, Ing. Peter Filuš 
ospravedlnení: Mgr. Anna Surovcová, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 



Za overovateľov zápisnice primátor mesta určil: 
Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Oľga Búryová 
 
Zapisovateľka:  
Ing. Tatiana Škvarková 
 
Bod 2: Príloha č.2 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 6/2021 o určení výšky 
príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, 
ktorých zriaďovateľom je Mesto Krupina „Záujmové kluby na školský rok 
2022/2023“ 
Ing. Žabková- vyzvala Mgr. Terenovú, aby oboznámila prítomných o materiáli, ktorý 
vypracovala, mala tam zohľadniť nárast energii, ktoré v predošlom zaslanom 
materiáli neboli aktualizované 
 
Rozprava: 
Mgr. Anna Borbuliaková- vy nie ste štátne zariadenie, ale zariadenie zriadené obcou, 
musíme sa nad tým zamýšľať, lebo toto financuje mesto, aj za energie, zastupiteľstvo 
Vám to bude odsúhlasovať  
primátor mesta- povedali ste, že páni riaditelia nezvyšovali poplatky v ŠKD, avizovali 
sme to v aprílovom zastupiteľstve, že nám chýbajú cenové pásma, zastupiteľstvo 
musí odsúhlasiť, či tie poplatky zostanú  nezmenené, poslanci sa musia vyjadriť, či 
akceptujú takéto poplatky, alebo sa to navýši 
Ing. Jaroslav Bellák- budete mat navýšené náklady na energie, ale nemáte to v tom 
rozpočte zahrnuté   
Mgr. Terenová- predpokladáme, že takto ako je to nastavené, tak to pokryje nárast 
energií 
Ing. Žabková- informovala sa, ako to vyzerá s navyšovaním cien energii, od Steffe 
budú známe konkrétne % až na konci septembra, potom by malo byť stanovené aký 
nárast bude od januára, teraz to v cenách klubov nie je zohľadnené 
Ing. Jaroslav Bellák- idete v súlade so schváleným rozpočtom? Platíte nájmy, ktoré 
nie sú schválené, rozpočet by mal byť na 100% spravený, idete podľa rozpočtu, ktorý 
nie je reálny, bez toho aby rozpočet nebol pripravený zo známych čísel na 100%, 
nepôsobí to dobrým dojmom, snažíme sa Vás naviesť na správnu cestu, za čo 
berieme plat, musíme si za to zodpovedať 
Mgr. Terenová- v novembri som deklarovala nájom priestorov, ale neschválilo sa to, 
vyškrtlo sa to, 320 detí som nemala kde umiestniť, preto som platila nájmy, aby tie 
krúžky mohli fungovať  
Ing. Jaroslav Bellák- nemáte to schválené, tak robte na tom, aby ste to schválené 
mali, vy porušujete finančnú disciplínu 
Mgr. Terenová- pýtala sa kontrolórky, ako túto položku prenájmy zaplatiť, chcela by 
spraviť aktualizáciu rozpočtu, a ak táto položka prenájmu nebude schválená, tak 5 
klubov musí zrušiť  
Mgr. Anna Borbuliaková- ja mám príspevkovú školu, mám štátny rozpočet a to, čo si 
zarobím. Prebiehajú aj aktualizácie rozpočtu, vy ste už mali nás tu presviedčať 
a dokladovať to číslami /navýšenie energii, a ďalšie náklady/, toto je snaha pomôcť, 
nikto sa nesnaží Váš potopiť, vy nemôžete silou mocou taký krúžok tlačiť, na ktorý 
nebudú financie. Sú odsúhlasené financie, ktoré nie sú kryté a sú prenesené na 
samosprávy. 
Mgr. Michal Strelec- naviažem na nájmy, že sa platia nejaké navyše. Telocvičňa sa 
dohodla, že sa nebude za ňu platiť nájom, druhá vec je, že sú kluby, ktoré 



v telocvični nemôžu adekvátne fungovať, to plne chápem, aj keď je veľký finančný 
problém, dá sa cvičiť volejbal v hale, alebo v malej telocvični. Materiál, ktorý sme 
teraz dostali, my sme navyšovali rozpočet a mzdy dohodárom. Ďalej Mgr. Strelec 
pripomienkoval predošlú verziu - s týmito poplatkami nemám problém, keď si doriešiš 
nedoplatky, tak budeš mať na navýšenie energii. 
Mgr. Marián Hecl- my sme vytvorili precedens, že pani riaditeľka porušila disciplínu, 
ale my sme ju do toho dotlačili. Musíme si niekedy priznať chybu, keď niečo 
nespravíme dobre, tanečné krúžky nemôžu fungovať, keď nie sú v adekvátnych 
priestoroch. So sumami súhlasím, problém s energiami sa bude musieť započítať do 
rozpočtu 2023, tam už budeme vedieť navýšenie. 
Mgr. Terenová- do konca roka mám zazmluvnené energie  
Mgr. Marián Hecl- spustilo sa tu na pani riaditeľku množstvo problémov a znížil sa jej 
plat, nie je to motivácia pre nikoho, treba si dať záležať, aby sme motivovali ľudí, ktorí 
robia pre mesto. 
Primátor mesta- toto vychádza zo záverov kontrolórky mesta, kde sa našli 
pochybenia /rozdiel vlastných príjmov, neplatiči/, ceny klubov sa určujú teraz, je 
problém zavolať do Steffe? Prezistiť aké ceny budú od januára, toto by si každý 
riaditeľ mal prezistiť, keď budú schválené poplatky, či sa budú dať navyšovať do 
júna?  Ing. Žabková- odpovedala áno, primátor mesta pokračoval- z vlastných 
prostriedkov mesta sa bude musieť potom dofinancovať chod krúžkov, na úkor 
mestského rozvoja, je to zle nastavené. 
Ing. Jaroslav Bellák-  treba zmeniť formu komunikácie, musia sa tie nájmy platiť, aj 
keď ich nemá v rozpočte, energie musí platiť, dajme to na poriadok, aby ten rozpočet 
sedel so skutočnosťou  
Mgr. Marián Hecl- Mgr. Terenová, povedala, že má zagarantované ceny do konca 
roka, a nevedia jej povedať, že aké budú nové ceny za energie 
Ing. Žabková- tam, kde sa platia nájmy, tak určite budú vyššie, chcela by sa opýtať 
pani riaditeľky, podľa akého kľúča dvíhala ceny klubov. V niektorých kluboch išlo o 2 
eurá, niekde o 4 eurá. 
Primátor mesta- viete povedať podľa akého kľúča, keď ani vedúca školstva tomu 
nerozumie. V základných školách je dohodnutý bezplatný nájom, poznamenal, že aj 
v Domčeku by sa dal vytvoriť tretí priestor z riaditeľne  
Mgr. Michal Strelec- ak sa jedná o nájom Elite, sú kluby, ktoré sa nedajú v domčeku 
realizovať. 
Primátor mesta- riešilo sa to preto, či sú maximálne využité časy v našich 
priestoroch, preto sa tie nájmy neschválili. 
Mgr. Michal Strelec- cíti sa ako na pracovnej porade, nie ako na zastupiteľstve, 
chýba 100% vypracovaný materiál.  
Mgr. Terenová- na počty detí sa do veľkej zrkadlovej sály nezmestia niektoré kluby, 
kvôli hygiene v domčeku nemôže prekročiť kapacitu 40 detí, kvôli wc zariadeniam 
Primátor mesta- vyprosí si, aby niekto vravel, že niekto má niečo za úlohu.  
Ing. Žabková- my sme p. riaditeľku navštívili, a poprosili sme ju aby ešte poplatky 
prebrala na rade školy, alebo zvolala komisiu pred zasadnutím zastupiteľstva, ale 
nespravila tak a materiál bol poslaný až 1. septembra. 
Primátor mesta- nemáme už na výber, musia sa schváliť tieto poplatky, lebo zajtra je 
zápis do klubov, treba sledovať nákladovosť klubov a v januári sa ukáže.  
Mgr. Anna Borbuliaková- dáva návrh schváliť poplatky a uvidí sa, či to vyjde alebo 
nie. 
Ing. Sľúková- navrhla schváliť prvú verziu, kde boli vyššie poplatky.  



Mgr. Michal Strelec- poplatky nešli nižšie ako boli, jednoznačne rozfinancovanie 
domčeka, musí sa to rozdeliť, koľko stojí domček, ako správa budovy, zamestnanci 
interní a zamestnanci externí, aby sme sa na to vedeli pozrieť.  
Mgr. Michal Strelec- je za schválenie týchto poplatkov z posledného materiálu. 
Primátor mesta- vo februári sa prijalo uznesenie ohľadom detí z obcí, dofinancovanie 
do koeficientu.  
Ing. Slúková- kluby, ktoré sú pod 10 detí, či sa budú otvárať, sú to krúžky, kde sú 
vedené deti, a dostávajú vzdelávacie poukazy , či sú to fungujúce krúžky? 
 
Primátor mesta dal hlasovať o poslednom zaslanom materiáli k ponuke klubov na rok 
2022/2023 od Mgr. Terenovej a poslanci prijali: 
Uznesenie č.224/2022-MsZ                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
Príloha č.2 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 6/2021 o určení výšky príspevkov 
na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 
zriaďovateľom je Mesto Krupina - Záujmové kluby na školský rok 2022/2023 
a to 9 hlasmi z  9 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Michal 
Strelec, Mgr. Martin Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Ing. Peter Filuš 
ospravedlnení: Mgr. Anna Surovcová, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Bod 3: Schválenie uznesení  z Oddelenia správy majetku mesta – Ing. 
Maliniaková 
 
1.) Návrh uznesenia na zámenu nehnuteľností medzi Mestom Krupina a BBSK. 

 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Mgr. Marián Hecl- poprosil, aby sa hlasovalo. 
 
Uznesenie č.225/2022-MsZ                                                             
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
a) spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku, bližšie špecifikovaného v písm. 
b) tohto uznesenia, ako prípad hodný osobitného zreteľa, 
 
b)   zámer prevodu majetku zámenou nehnuteľností ako prípad hodný osobitného 
zreteľa v súlade s § 9 a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, menovite  
pozemky vo vlastníctve Mesta Krupina, k.ú. Krupina, okres Krupina, vedené na OÚ Krupina, 
katastrálny odbor na LV č. 4578, 7716: 

 pozemky pod plánovanou stavbou soc. zariadenia, LV 7716, 4578,  
     parcela KN-C č. 2031/7 o výmere 6225 m², druh pozemku trvalý trávny porast 
     parcela KN-C č. 2015/5 o výmere 123 m² , druh pozemku ostatná plocha, 



spolu o výmere 6 348 m2, ktorých všeobecná hodnota bola stanovená ZP č. 148/2022, 
vyhotoveným dňa 20.07.2022 znalcom Ing. Martou Kalinovou, znalec v odbore Stavebníctvo 
370000, odvetvie: Odhad hodnoty nehnuteľností,  vo výške 212 975,40 Eur 
 

 pozemky pod cestou III/2562  smer Žibritov zamerané do novovytvorených parciel – v 
celom rozsahu 4 547 m2, LV č. 4578: 

     parcela KN-C č. 2174/4 o výmer e 3 553 m2, druh zastavaná plocha a nádvorie 
     parcela KN-C č. 2175/4 o výmere    994 m2, druh zastavaná plocha a nádvorie,  
spolu o výmere 4 547 m2, ktorých všeobecná hodnota bola stanovená ZP č. 149/2022, 
vyhotoveným dňa 20.07.2022 znalcom Ing. Martou Kalinovou, znalec v odbore Stavebníctvo 
370000, odvetvie: Odhad hodnoty nehnuteľností,  vo výške 101 852,80 Eur   

 pozemky  pod cestou III/2562 smer Žibritov – v celom rozsahu 6 563 m2 vedené v registri 
E ako lesný pozemok ale právny stav v registri C je zastavaná plocha, LV 4578:   

     parcela KN-E č. 5118/6 o výmere 608 m2 ,  druh pozemku lesný pozemok  
     parcela KN-E č. 5395/19  o výmere 100  m2 ,druh pozemku lesný pozemok 
     parcela KN-E č. 5395/18 o výmere 179  m2 ,druh pozemku lesný pozemok 
     parcela KN-E č. 5395/3 o výmere 340  m2 ,druh pozemku lesný pozemok 
     parcela KN-E č. 5667/8 o výmere 1670 m2 , druh pozemku lesný pozemok 
     parcela KN-E č. 5667/78 o výmere 1060 m2 , druh pozemku lesný pozemok 
     parcela KN-E č. 5667/77  o výmere 214 m2 , druh pozemku lesný pozemok 
     parcela KN-E č. 5767/59 o výmere 89  m2 ,druh pozemku lesný pozemok 
     parcela KN-E č. 5667/76 o výmere  2303 m2 ,druh pozemku lesný pozemok, 
spolu o výmere 6 563 m2, ktorých všeobecná hodnota bola stanovená ZP č. 292/2022, 
vyhotoveným dňa 11.08.2022 znalcom Ing. Mariánom Saksom, znalec z odboru 
Stavebníctvo, odvetvie: Podzemné stavby, Stavebná fyzika, Odhad hodnoty nehnuteľností, 
ev.č.: 915029, vo výške 21 657,90 Eur 

 
sa zamieňajú v prospech Banskobystrického samosprávneho kraja, Námestie SNP 23, 
974 01 Banská Bystrica, IČO 37 828 100, 

 
a to za nehnuteľný majetok  vo vlastníctve  Banskobystrického samosprávneho kraja, so 
sídlom Námestie SNP 23, 974 01 Banská Bystrica, IČO 37 828 100 a v správe Strednej 
odbornej školy obchodu a služieb, M.R. Štefánika 8, Krupina, nachádzajúci sa v k.ú. Krupina, 
okres Krupina, vedený na OÚ Krupina, katastrálny odbor na LV č. 2319, menovite 

 budova s príslušenstvom súp. č. 888 na pozemku parcely KN-C  č. 447, 

 pozemok parcela KN-C č. 447 o výmere 352 m2, druh zastavaná plocha a nádvorie, 

 pozemok parcela KN-C č. 448/6 o výmere 603 m2, druh zastavaná plocha a nádvorie, 

 časť pozemku zameraného do novovytvorenej parcely KN-C č. 449/5 o výmere 129 m2, 
druh zastavaná plocha a nádvorie, 

všeobecná hodnota nehnuteľností bola stanovená ZP č. 122/2022 vyhotoveným dňa 
30.03.2022 znalcom Ing. Mariánom Saksom, znalec z odboru Stavebníctvo, odvetvie: 
Podzemné stavby, Stavebná fyzika, Odhad hodnoty nehnuteľností, ev.č.: 915029, v celkovej 
výške 329 684,12 Eur, a priľahlý pozemok  k budove parcela č. 449/5 je stanovený 
v hodnote 4  209,27 Eur, 
 
sa zamieňa v prospech Mesta Krupina, Svätotrojičné námestie 4/4, Krupina, IČO 
00320056. 
 
Nehnuteľnosti sa zamieňajú bez finančného vyrovnania ako prípad hodný osobitného 
zreteľa.  
 
Dôvod hodný osobitného zreteľa je skutočnosť, že zámenou nehnuteľností sa vzájomne 
usporiada pozemkové vlastníctvo a zosúladí sa skutkový stav so stavom právnym vo vzťahu 
k cestnému telesu cesty III/2562, čo predstavuje pre BBSK, ako vlastníka telesa cesty, 



optimálny stav k akejkoľvek budúcej modernizácii, rekonštrukcii, oprave ako i správe  
a údržbe cestného telesa, a zároveň zámenou pozemkov Mesto Krupina získa budovu súpis. 
č. 888 s priľahlým pozemkom, nachádzajúcu sa na ul. Jesenského, ktoré v súčasnej dobe 
užíva na základe uzatvorenej Nájomnej zmluvy, do vlastníctva, so zámerom zlepšiť kvalitu 
občianskej vybavenosti v meste Krupina, s využitím budovy pre potreby detí, mládeže 
a mladých rodín.  

a to 9 hlasmi z  9 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Michal 
Strelec, Mgr. Martin Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Ing. Peter Filuš 
ospravedlnení: Mgr. Anna Surovcová, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Dôvodová správa 
 
 Mesto Krupina požiadalo BBSK o možnosť majetkovoprávneho usporiadania vlastníctva 

k nehnuteľnostiam, ktoré boli v zmysle Uznesenia č. 672/2021 Zastupiteľstva 
Banskobystrického samosprávneho kraja z 30.11.2021 schválené za prebytočný majetok 
vo výlučnom vlastníctve Banskobystrického samosprávneho kraja, so sídlom Námestie 
SNP 23, 974 01 Banská Bystrica, IČO 37 828 100, a v správe Strednej odbornej školy 
obchodu a služieb, M.R.Štefánika 8, Krupina, nachádzajúce sa  v k.ú. Krupina, mesto 
Krupina, okres Krupina, zapísené na LV č. 2319, vedený na OÚ Krupina, katastrálny 
odbor, menovite 

 budova s príslušenstvom súp. č. 888 na pozemku parcely KN-C  č. 447, 

 pozemok parcela KN-C č. 447 o výmere 352 m2, druh zastavaná plocha a nádvorie, 

 pozemok parcela KN-C č. 448/6 o výmere 603 m2, druh zastavaná plocha a nádvorie, 

 časť pozemku zameraného do novovytvorenej parcely KN-C č. 449/5 o výmere 129 m2, 
druh zastavaná plocha a nádvorie. 

Mesto Krupina odôvodnilo prejavený záujem získať uvedenú budovu súpis. č. 888 
s priľahlým pozemkom, nachádzajúcu sa na ul. Jesenského, ktoré v súčasnej dobe užíva na 
základe uzatvorenej Nájomnej zmluvy, do vlastníctva, so zámerom zlepšiť kvalitu občianskej 
vybavenosti v meste Krupina, s využitím budovy pre potreby detí, mládeže a mladých rodín.  
 
 Mesto Krupina požiadalo Banskobystrický samosprávny kraj o prevod uvedného 

nehnuteľného majetku spôsobom zámeny s odôvodnením hodného osobitného 
zreteľa, nakoľko do zámeny ponúka nehnuteľný majetok,  menovite 

- pozemky pod plánovanou stavbou soc. zariadenia, LV 7716, 4578: 
  parcela KN-C č. 2031/7 o výmere 6225 m², druh pozemku trvalý trávny porast 
  parcela KN-C č. 2015/5 o výmere 123 m² , druh pozemku ostatná plocha 
- pozemky pod cestou III. triedy (III/2562) smer Žibritov zamerané do novovytvorených 

parciel – v celom rozsahu 4 547 m2, LV č. 4578: 
  parcela KN-C č. 2174/4 o výmere 3 553 m2, druh zastavaná plocha a nádvorie 
  parcela KN-C č. 2175/4 o výmere    994 m2, druh zastavaná plocha a nádvorie   
- pozemky  pod cestou III. triedy (III/2562) smer Žibritov – v celom rozsahu 6 563 m2 vedené 

v registri E ako lesný pozemok ale právny stav v registri C je zastavaná plocha, LV 
4578,jedná sa o parcely:  

  KNE č. 5118/6 o výmere 608 m2 ,  druh pozemku lesný pozemok  
  KNE č. 5395/19  o výmere 100  m2 ,druh pozemku lesný pozemok 

KNE č. 5395/18 o výmere 179  m2 ,druh pozemku lesný pozemok 
KNE č. 5395/3 o výmere 340  m2 ,druh pozemku lesný pozemok 
KNE č. 5667/8 o výmere 1670 m2 , druh pozemku lesný pozemok 
KNE č. 5667/78 o výmere 1060 m2 , druh pozemku lesný pozemok 



KNE č. 5667/77  o výmere 214 m2 , druh pozemku lesný pozemok 
KNE č. 5767/59 o výmere 89  m2 ,druh pozemku lesný pozemok 
KNE č. 5667/76 o výmere  2303 m2 ,druh pozemku lesný pozemok. 

 
 
Všeobecná hodnota pozemkov vo vlastníctve Mesta Krupina bola stanovená na základe 
znaleckých posudkov: 

 pozemky pod plánovanou stavbou soc. zariadenia, LV 7716, 4578,  o výmere 6 348 m2, 
všeobecná hodnota –  212 975,40 Eur, stanovená ZP č. 148/2022, vyhotoveným dňa 
20.07.2022 znalcom Ing. Martou Kalinovou, znalec v odbore Stavebníctvo 370000, 
odvetvie: Odhad hodnoty nehnuteľností, 

 pozemky pod cestou III. triedy (III/2562) smer Žibritov zamerané do novovytvorených 
parciel – v celom rozsahu 4 547 m2, LV č. 4578, všeobecná hodnota –  101 852,80 Eur, 
stanovená ZP č. 149/2022, vyhotoveným dňa 20.07.2022 znalcom Ing. Martou Kalinovou, 
znalec v odbore Stavebníctvo 37 00 00, odvetvie: Odhad hodnoty nehnuteľností, 

 pozemky  pod cestou III. triedy (III/2562) smer Žibritov – v celom rozsahu 6 563 m2 
vedené v registri E ako lesný pozemok ale právny stav v registri C je zastavaná plocha, 
LV 4578, všeobecná hodnota  – 21 657,90 Eur, stanovená ZP č.  292/2022 vyhotoveného 
dňa 11.08.2022 znalcom Ing. Mariánom Saksom, znalec z odboru Stavebníctvo, odvetvie: 
Podzemné stavby, Stavebná fyzika, Odhad hodnoty nehnuteľností, ev.č.: 915029. 

 
 
Všeobecná hodnota nehnuteľností vo vlastníctve BBSK – bola stanovená na základe 
znaleckého posudku č. 122/2022 vyhotoveného dňa 30.3.2022 znalcom Ing. Mariánom 
Saksom, znalec z odboru Stavebníctvo, odvetvie: Podzemné stavby, Stavebná fyzika, 
Odhad hodnoty nehnuteľností, ev.č.: 915029, : 
 

 budova s príslušenstvom súp. č. 888 na pozemku parcely KN-C  č. 447, vrátane 
pozemkov -  parcela KN-C č. 447 o výmere 352 m2, druh zastavaná plocha a nádvorie, a 
parcela KN-C č. 448/6 o výmere 603 m2, druh zastavaná plocha a nádvorie, všeobecná 
hodnota – 329 684,12 Eur,  

 časť pozemku zameraného do novovytvorenej parcely KN-C č. 449/5 o výmere 129 m2, 
druh zastavaná plocha a nádvorie, hodnota pozemku bola určená podľa jednotkovej ceny 
32,63 Eur/m2 stanovenej ako všeobecná hodnota nehnuteľnosti za priľahlý pozemok, 
podľa znaleckého posudku ZP č. 122/2022 vyhotoveného dňa 30.3.2022, čo predstavuje 
celkovú cenu  4 209,27 Eur. 

 
2.) Návrh uznesenia na prevod časti pozemku zameraného geometrickým plánom – doplnenie 
uznesenia č. 155/2022-MsZ 

 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu, nakoľko sa nikto neprihlásil  dal 
o návrhu hlasovať a poslanci prijali 
 
Uznesenie č.226/2022-MsZ                                                               
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
a) doplnenie uznesenia č. 155/2022-MsZ zo dňa 29.6.2022 
b) za prebytočný majetok Mesta Krupina, pozemok zameraný do novovytvorenej parcely 

registra C č. 1279/1 diel 2 o výmere 2 m2, druh zastavaná plocha a nádvorie, ktorá je 
odčlenená geometrickým plánom č. 48 290 289-63/2022  z parcely registra C č. 1280/1 
o výmere 2 358 m2, druh zastavaná plocha a nádvorie, zapísaná na LV č. 4578, 
nachádzajúca sa v k.ú. Krupina, okres Krupina,  



c) prevod majetku predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v súlade s § 9 
a ods. 8 písm. e)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 
menovite  

pozemok vo vlastníctve Mesta Krupina, k.ú. Krupina, okres Krupina, vedený na LV č. 4578, 
zameraný geometrickým plánom č. 48 290 289-63/2022 vyhotoveným geodetom Miroslavou 
Lauroškovou GeoPlanML, Majerský rad 643/44, Krupina, IČO48 290 289 overeným dňa 
17.6.2022 pod č. 197/2022, do novovytvorenej parcely registra C č. 1279/1 diel 2 o výmere 2 
m2, podľa zamerania existujúcej budovy Súkromnej materskej školy, súpis. č. 2344, v 
prospech Mgr. Ingrid Kohútovej, Družstevná 226/23, 962 61 Dobrá Niva, zriaďovateľky 
Súkromnej materskej škôlky, so sídlom ul. Školská 2344, Krupina, vo výške kúpnej ceny 32,- 
Eur/m2.  Cena je navrhnutá ako obvyklá pri predajoch pozemkov v intraviláne mesta 
vzhľadom na polohu a charakter predávaného pozemku.    

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa je skutočnosť, že odpredajom časti pozemku podľa 
zamerania existujúcej budovy sa usporiada pozemkové vlastníctvo a zosúladí sa skutkový 
stav so stavom právnym, 

a to 9 hlasmi z  9 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Michal 
Strelec, Mgr. Martin Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Ing. Peter Filuš 
ospravedlnení: Mgr. Anna Surovcová, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Bod 4: Schválenie uznesenia hlavnej kontrolórky mesta - hlavná kontrolórka 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava:  
Ing. Eva Lukáčová- vysvetlila, prečo je potrebné schváliť toto uznesenie pre hlavnú 
kontrolórku 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č.227/2022-MsZ                                                               
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
výkon funkcie zapisovateľky Ing. Marty Murínovej, narodenej 7.3.1963, bytom 
Tanistravár 1820/30, 963 01 Krupina vo voľbách do orgánov samosprávy obcí a 
voľbách do orgánov samosprávnych krajov, ktoré sa budú konať dňa 29.10.2022.  
a to 9 hlasmi z  9 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Michal 
Strelec, Mgr. Martin Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Ing. Peter Filuš 
ospravedlnení: Mgr. Anna Surovcová, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
 
 
 
 



Bod 5: Rôzne 
 
1.) schvaľuje návrh Dodatku č. 2 Zmluvy o dielo č. 48/2022/OVZP, ktorej 
predmetom je zhotovenie diela: „Most cez rieku Krupinica“ s budúcim 
zhotoviteľom VIAKORP, s.r.o., Strážska cesta 7892, 960 01 Zvolen, IČO: 
50 228 455 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava:  
Mgr. Marián Hecl- aký bol pôvodný termín ukončenia diela? 
Ing. Kemp- realizácia diela sa posunula o cca 3 mesiace, čakalo sa na preložky 
a spoločnosť Elektromontáže, sú to objektívne príčiny, lehoty sa nenaťahujú, 
začínajú plynúť od odovzdania staveniska. 
Ing. Stanislava Pavlendová- vo februári sa o tomto nevedelo, keď sa podpisovali 
zmluvy? 
Ing. Kemp- postupovalo sa podľa VO, musela sa uzavrieť zmluva do 14 dní, len nikto 
nevedel, že sa to skomplikuje so spoločnosťou Elektromontáže a posunú sa preložky 
sietí  
Ing. Jaroslav Bellák- treba vysvetliť, prečo to tak dlho trvá, aby nebolo na Mesto, že 
sa to predlžovalo.  
Mgr. Anna Borbuliaková- je potrebné pripraviť informáciu na stránku mesta, prečo to 
tak dlho trvalo, stručne, termínovo- Ing. Kemp  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č.228/2022-MsZ                                                               
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
a) schvaľuje návrh Dodatku č. 2 Zmluvy o dielo č. 48/2022/OVZP, ktorej predmetom 

je zhotovenie diela: „Most cez rieku Krupinica“ s budúcim zhotoviteľom VIAKORP, 
s.r.o., Strážska cesta 7892, 960 01 Zvolen, IČO: 50 228 455 

 
b) schvaľuje uzavretie Dodatku č. 2 k Zmluve o dielo č. 48/2022/OVZP, ktorej 

predmetom je zhotovenie diela: „Most cez rieku Krupinica“ s budúcim 
zhotoviteľom VIAKORP, s.r.o., Strážska cesta 7892, 960 01 Zvolen, IČO: 
50 228 455 uzavretej na  základe vykonaného verejného obstarávania podľa 
ustanovení zákona č. 343/2015 Z.z. o verejnom obstarávaní a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Ing. Eva Lukáčová, Ing. Jozef Lutter, Ing. Stanislava Pavlendová, Mgr. Michal 
Strelec, Mgr. Martin Selecký, Ing. Peter Filuš 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnení: Mgr. Anna Surovcová, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 

Dôvodová správa: 

Mesto Krupina na základe vykonaného verejného obstarávania uzavrelo s úspešným 
uchádzačom, t.j. spoločnosťou VIAKORP, s.r.o., Strážska cesta 7892, 960 01 
Zvolen, IČO: 50 228 455 Zmluvu o dielo č. 48/2022/OVZP, ktorej predmetom je 
realizácia diela „Most cez rieku Krupinica“, v celkovej sume 460 254,91 s DPH. 



 
Nakoľko bol stavebný objekt SO 601-00 – Preložka NN káblov SSD zrealizovaný 
spoločnosťou Elektroenergetické montáže, s.r.o., Pri Rajčianke 2926/10, 010 01 
Žilina na základe uzavretej Zmluvy o dielo č. 91/2022/OVZP zo dňa 09.05.2022 
nebude tento realizovaný spoločnosťou VIAKORP, s.r.o., Strážska cesta 7892, 960 
01 Zvolen a preto uzavretím Dodatku č. 2 k vyššie uvedenej zmluve o dielo je 
potrebné celkovú cenu diela znížiť o sumu uvedenú v zmluve o dielo a aj v Dodatku 
č. 1 k nej, t.j. o sumu 44 131,84 Eur s DPH. Následne bude celková cena za 
uskutočnenie diela vo výške 484 903,82 Eur s DPH. 
 
Nakoľko bola samotná realizácia mostného objektu, resp. jeho asanácia podmienené 
uskutočnením preložky 2 x NN káblov SSD a preložkou telekomunikačného kábla 
bolo možné odovzdanie a prevzatie staveniska stavby vykonať až po uzavretí Zmluvy 
o dielo č. 91/2022/OVZP. Odovzdanie a prevzatie staveniska sa uskutočnilo dňa 
12.05.2022, kde bolo okrem iného prítomnými dohodnuté, že vzhľadom na 
podmienené uskutočnenie preložiek IS umiestnených na pôvodnom mostnom 
objekte pred jeho asanáciou, nebude lehota 6 mesiacov na zhotovenie diela 
zmenená, avšak táto začína plynúť dňom odovzdania a prevzatia staveniska stavby, 
t.j. od 12.05.2022, v zmysle čoho lehota na zhotovenie diela uplynie 12.11.2022. 
 
2.) Podanie informácie o predložení Žiadosti o schválenie investičného zámeru 
k rekonštrukcii obslužnej komunikácii- Ľubomír Dado, D. Štúra 1443/40, 963 01 
Krupina 
 
Ing. Kemp- Dňa 30.8.2022 podal Ľubomír Dado, D. Štúra 1443/40, 963 01 Krupina 
žiadosť o schválenie investičného zámeru rekonštrukcie obslužnej komunikácie od 
križovatky ulíc I. Krasku a Nová ulica v smere na ulicu Lipová, a to v rozsahu od 
uvedenej križovatky po koniec parc. č. 1946/1 prislúchajúcej k plánovaným dvom 
bytovým domom v lokalite za katastrom. Oddelenie výstavby, ŽP a RM predloží 
predmetnú žiadosť v rámci pracovných materiálov na prerokovanie v Komisii rozvoja 
mesta, ktorá sa bude konať 13.9.2022 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava:  
Ing. Kemp- navrhujú variantu cesty C3, ako rekonštrukciu existujúceho stavu, z toho 
dôvodu, že v tejto časti sa nachádza trafostanica, musela by sa trafostanica preložiť, 
čo je finančné náročné a nezmestí sa tam cesta typu C2 
Primátor mesta- za trafostanicou, sa môže začať cesta typu C2 
Ing. Jaroslav Bellák- poprosil o vysvetlenie, ideme teraz riešiť územné konanie alebo 
stavebné konanie alebo čo? 
Ing. Kemp- v rámci stavebných úprav, nie je potrebné ani majetkové riešenie 
pozemkov, na Komisii by sme sa mali dohodnúť čo ideme riešiť. 
Ing. Jaroslav Bellák- požaduje na Komisiu konkrétny návrh od Mesta, povezte čo je 
najlepšie a dohodnite sa. 
Primátor mesta-  tu vzniklo nedorozumenie, z nejakého údajného prísľubu na 
Komisii, za dĺžku komunikácie, dali sme pripomienky z Mesta. 
Ing. Jaroslav Bellák- prišiel, dal si žiadosť na stavebné povolenie, ale musí sa 
zaviazať, že vybuduje komunikáciu po koniec jeho pozemku, tak to bolo povedané. 



Primátor mesta- ak je tam plánovaná širšia cesta C2, tak my by sme mali trvať na 
tom, keď sa spraví C3 už to nikto nebude prerábať, ty si vyvinul iniciatívu ohľadom 
zámeny, vy poslanci sa musíte rozhodnúť. 
Ing. Jaroslav Bellák- nepredložte niečo, čo prerobíte o týždeň, z mojej strany je to 
všetko dohodnuté. 
Primátor mesta- Ing. Kemp priprav návrh za Mesto, odkonzultuj to s architektom 
mesta, zavolaj aj bývalému architektovi, pripravte návrh do Komisie, ak bude treba 
s pánom Jombíkom realizovať zámenu, Mesto je ochotné na tomto sa podieľať, 
požiadavky Mesta v súlade s Územným plánom mesta. 
Ing. Jaroslav Bellák- dve riešenia boli predložené, úrad musí povedať áno alebo nie.  
Mgr. Martin Selecký- žiadali zmluvu resp. dohodu ohľadom cesty od pani Uramovej, 
ale nedodala sa, bolo stretnutie s pánom Dadom, a tam sa to dohodlo 
Mgr. Marián Hecl- stretnutia sa nezúčastnil s p. Dadom, muselo to byť v minulom 
volebnom období. 
Primátor mesta- v roku 2019 to bolo, bolo to pracovné stretnutie k tomu, ale traja 
ľudia boli podpísaní pod zápisnicou, mám tú dohodu odloženú, môžem ju doniesť na 
Komisiu 
Mgr. Anna Borbuliaková- bolo to pracovné stretnutie ešte minulé volebné obdobie, 
bola tam ešte blatová cesta a dával sa tam štrk.  
 
 
3.) Podanie informácie k pripravovanému prieskumu trhu s uplatnením 
výnimky zo zákona VO predložení pred vyhlásením súťaže 
 
Ing. Kemp- Na základe schváleného uznesenia č.210/2022-MsZ zo dňa 29.6.2022, 
ktorým bolo schválené uplatnenie výnimky zo zákona v zmysle § 1 ods. 2 písm. j) 
zákona č. 343/2015 Z.z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov sa v súčasnosti pripravujú súťažné podklady k zabezpečeniu poskytovateľa 
vysielacieho času a súvisiacich služieb v káblovej televízii pre mesto Krupina za 
účelom informovania obyvateľov o verejnom dianí v regióne. V rámci prípravy 
uvedeného prieskumu trhu bude vecná časť súťažných podkladov zaslaná na 
odsúhlasenie a prípadné doplnenie /úpravu/ špecifikácii na zasadnutie redakčnej 
rady a následne po schválení špecifikácií redakčnou radou bude predmetná súťaž 
vyhlásená. Redakčná rada taktiež odsúhlasí zoznam potenciálnych uchádzačov, 
ktorí budú v prieskume trhu oslovený na predloženie cenovej ponuky. Oddelenie 
výstavby, ŽP a RM začne proces VO po schválení podkladov a zoznamu 
potenciálnych uchádzačov redakčnou radou.  
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava:  
Mgr. Martin Selecký- hlasovať nebude za to, bude to na druhých poslancov po 
voľbách, jasne sa dohodlo, že žiadne predlžovanie KTV nebudeme riešiť 
Mgr. Michal Strelec- toto je len predpríprava pre budúce zastupiteľstvo, rozhodnutie 
bude na nich. 
Primátor mesta- na základe toho, čo chcel poslanec Mgr. Hecl, zaujali sme k tomu 
stanovisko, aký by sa navrhol postup. 
Mgr. Marián Hecl- televízia ukončí vysielanie 31. novembrom, pretože už minula 
zaplatené relácie, neustriehli sme si počty relácii, on je ochotný natáčať, ale nie je to 
zazmluvnené, na ďalšom zasadnutí zastupiteľstva sa môžme o tomto rozprávať, či 
Mesto im vie doplatiť ďalšie relácie, toto je prípravná fáza, chcel aby boli pripravené 



materiály pre budúcich poslancov, či sa s nimi stotožnia či nie, do budúcna si musia  
dávať pozor na počty relácii. 
Primátor mesta- nevychádzajú mu nejaké dve relácie?  
Mgr. Michal Strelec- zazmluvnených je ešte určitý počet relácii, nezostáva mu ten 
počet, aby vysielal do decembra, navrhli sme mu, aby vynechal niekde týždeň 
v septembri, v októbri, aby vyšli relácie do decembra, ale nie je s tým stotožnený  
primátor mesta- pripravte návrh na ďalšie zastupiteľstvo, aby sa vysielalo aj 
v decembri, december je taký, ktorý dáva priestor na vianočné relácie, pripraví sa 
aktualizácia rozpočtu. 
Mgr. Marián Hecl- pán Lukáč ma oslovil, je potrebné z našej strany sa rozhodnúť, za 
1 a pol monotémy, jedna monotéma GAS, a či chceme tú pol reláciu nechať na 
zhodnotenie 4 ročnej práce, každý by povedal pár slov z poslancov aj primátor 
mesta, do volieb by sa táto relácia mohla vsunúť, ak by bol záujem. 
Mgr. Michal Strelec- ak by nebol záujem, teoreticky by sa táto monotéma mohla 
využiť ako 2 relácie. 
Ing. Jozef Lutter- chcel ešte zareagovať k predošlej téme, aby pri riešení cesty tu bol 
pán Dado, aby sa prizval na Komisiu. 
Primátor mesta- na 13.9.2022 prizvať pána Dadu na Komisiu. 
Ing. Peter Filuš- chcel by sa spýtať, či za pani Uramovej sa nespracovala PD na C2? 
Ing. Kemp- iba v type C3 po pána Viciana, túto sme chceli použiť. 
Primátor mesta- nám ide o riešenie a ponúkame sa ako sprostredkovateľ, musí to 
byť tak, ako je to v Územnom pláne, už to nikto nikdy nerozšíri, buď sa to zadefinuje 
ako jasná požiadavka, alebo sa to už potom nespraví. 
 
4.) Podanie informácie k možnostiam rozšírenia kapacity Materskej školy v 
Krupine 
 
Ing. Kemp- Na základe požiadavky mesta bola spracovaná predpokladaná cenová 
kalkulácia k trom možnostiam rozšírenia kapacít materskej školy, ktoré vyhotovil 
Zdenko Lalka, Krupina. 
 
Jedná sa o tieto 3 návrhy:  
1. Rekonštrukcia budovy na ulici Jesenského 
- predpokladaná cena za rekonštrukciu budovy, úpravu nádvoria a zateplenie budovy 
s výmenou okien je 317 684,06 Eur s DPH  
- navrhovaná kapacita 69 detí 
 
2. Prístavba k existujúcej budove MŠ na Malinovského ulici /návrhová štúdia/ 
- predpokladaná cena 601 519,51 Eur s DPH 
- navrhovaná kapacita 50 detí 
 
3. Vybudovanie novej budovy MŠ na Špitzerovej ulici 
- predpokladaná cena 1 500 534,17 Eur s DPH 
- navrhovaná kapacita 60 detí  
 
Pre zriadenie MŠ vo všetkých troch alternatívach je potrebné zabezpečiť kompletnú 
projektovú dokumentáciu stavby a následne povolenie na jej realizáciu. V tejto 
súvislosti je potrebné vybrať, resp. zvoliť pre mesto najvýhodnejšiu variantu, a to 
nielen z pohľadu počiatočných nákladov, ale aj z pohľadu samotnej prevádzky 
materskej školy.  



 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava:  
Mgr. Anna Borbuliaková- prečo sa musí zatepľovať budova na Jesenského ulici? 
Ing. Kemp- je to potrebné k energetickému auditu, ak budeme žiadať financie 
z fondov, je to podmienka. 
Primátor mesta- z plánovaných výziev, sa musí preukázať energetický posudok. 
Mgr. Anna Borbuliaková- ak bude mať k dispozícii energetický posudok, ak sa robil 
na túto budovu, tak ju dodá na Mesto. 
Primátor mesta- toto berte ako hrubý nápočet, približne takto, všetko má svoje 
výhody aj nevýhody, Ing. Belláková posudzuje získanie finančných prostriedkov 
z fondov, musí sa to nastaviť podľa výziev. 
Ing. Peter Filuš- navrhol vypracovať nový objekt, novú 15 triedku s vybavením, celá 
nová škôlka, ak tu máme látať pár tried, tak možno bude lacnejšie spraviť úplne novú 
veľkú škôlku. 
Ing. Kemp- výhoda pri druhom návrhu je, že tam je kuchyňa a jedáleň, zeleň by sa 
musela prepojiť s Domčekom. 
Primátor mesta- pri treťom návrhu sme chceli riešiť aj materskú školu aj byty, 
polyfunkcia by bola hradená z fondov. 
Ing. Kemp- tu je nevýhoda vybudovať nanovo celé zázemie. 
Mgr. Michal Strelec- reagoval na druhý návrh, kuchyňa, či by to kapacitne zvládla. 
Ing. Kemp- nebol by s tým problém, nastavil by sa harmonogram medzi triedami 
kedy by chodili jesť . 
Mgr. Anna Borbuliaková- najviac sa jej pozdáva nová budova na Špitzerovej ulici, 
kde je veľa mladých rodín, je tam kľudné prostredie.  
Ing. Kemp- pre všetky alternatívy, musíme dať spraviť riadny projekt. 
Primátor mesta- na Komisii treba zvážiť tieto alternatívy a treba sa vyjadriť k tomu, 
niečo vieme financovať, Ing. Belláková má zistiť, čo sa môže financovať z fondov, čo 
nie.  
Ing. Belláková- overovala možnosti, žiadosti môžeme na fondy podávať až keď bude 
spravený projekt, rozhodnutie, po VO a podpísaná zmluva, takže je to ešte na dlhšie. 
Primátor mesta- začať musíme, nemôžme to odsúvať, toto sú informácie na 
rozmýšľanie do Komisie, nechceme to odďaľovať, musíme sa rozhodnúť, ktorou 
cestou sa vybrať.  
 
5.) Financovanie projektov formou úveru- Kopanice vodovod  
 
Ing. Belláková- informovala o možnosti úveru- Kopanice vodovod, keďže cez fondy 
nám to neprešlo, narástli náklady na stavebné práce, nastalo štádium skúsiť to 
formou úveru, ekonómka to prerátavala a je možnosť úveru, podmienky sú veľmi 
výhodné, úroková sadzba je 0,01 % ročne fixne, náklad by bol 500 000 eur, úver 
25 000 eur  za rok na 20 rokov, musí sa zastupiteľstvo rozhodnúť, či sa pristúpi 
k úveru, potrebujeme sa dopracovať k finálnej sume, ktorú budeme žiadať, prebieha 
VO a potrebujeme preveriť, či víťazný uchádzač to bude ochotný spraviť, 
Primátor mesta-  treba vyzistiť a doložiť do ďalšieho zastupiteľstva materiály.  
Ing. Belláková- ak zrušíme VO, tak potom pôjdeme projektovým rozpočtom, ale cena 
už bude vyššia, víťazný uchádzač, si to musí prejsť s vedením a dajú nám vedieť 
a predloží sa to do zastupiteľstva.  
 
 



6.) Vyjadrenie- Ing. Lutter 
Ing. Jozef Lutter- cítil potrebu reagovať na vyjadrenia na jeho osobu, mal to 
pripravené na 4 stranách /vyjadrenie na nahrávke od 02:26:20 hod./  
 
/Overovateľka zápisnice Mgr. Búryová, požiadala zapisovateľku zápisnice o 
vyžiadanie prílohy od Ing. Luttera, jeho vyjadrenie, ktoré mal pripravené pre 
poslancov MsZ, na čo pán poslanec reagoval, že to bol diskusný príspevok a všetci 
si ho môžu vypočuť na zvukovom a obrazovom zázname./  
 
K vyjadreniu poslanca sa vyvinula diskusia a výmena názorov, Mgr. Anna 
Borbuliaková, dala návrh na ukončenie rozpravy.  
/zvukový záznam k dispozícii na sekretariáte primátora/   
 
Bod 6: Záver 
 
 Nakoľko nik z prítomných poslancov už nemal žiadne pripomienky,  primátor 
mesta ukončil zasadnutie. 
 Autentický záznam zo zasadnutia je archivovaný u zapisovateľky zápisnice. 
Ukončenie zasadnutia  17.15  hod. 
__________________________________________________________________ 
V Krupine, 6.9.2022 
Zapísala:  Ing. Tatiana Škvarková 
 
 
 
 
Ing. Jaroslav Bellák 
Overovateľ I. 
 
 
 
 
                                                                              
Mgr. Oľga Búryová                                                 Ing. Radoslav  V a z a n 
Overovateľ II.                                                                   primátor mesta 
 

 


